
Vragen/ antwoorden Geldestraat  
 
Vraag 1  
Komen er ook snelheidsremmende maatregelen?   
Antwoord  
Er komen geen snelheidsremmende maatregelen in de Geldestraat. Door de lengte van de straat is 
het effect hiervan zeer gering. 
 
Vraag 2  
Is het mogelijk om naast de oprit naar mijn garage gras tegels toe te passen. Op die manier blijft het 
groen beter in stand dan zonder grastegels. 
Antwoord 
Ja dit is mogelijk en zullen we mee nemen in de aanpassingen.  
 
Vraag 3  
Op het trottoir komen wortels omhoog. Daardoor gaat de bestrating kapot. Kunt u hier met de 
uitvoering rekening mee houden, zodat in de nieuwe situatie niet weer hetzelfde probleem ontstaat. 
(wortels behandelen of straatwerk iets hoger, daar heeft u denk ik wel ervaring mee om dit op te 
lossen) 
Antwoord  
We zullen de wortels tijdens de uitvoering van het project beoordelen op wat er mogelijk is om het 
trottoir zo vlak mogelijk te leggen. We zullen dit in overleg doen met een boomtechnicus die de 
wortels goed kan beoordelen. 
 
Vraag 4  
De bestrating zal hetzelfde blijven, is het een optie om in het nieuwe project schuine stoepranden 
toe te passen. Er zijn regelmatig bijeenkomsten op het Varendonck, waarbij op allerlei manieren 
geparkeerd wordt. Op die momenten wordt ook de stoep gebruikt. Het zou gebruiksvriendelijker zijn 
hierop in te spelen. Ditzelfde geldt voor de huidige parkeerhaven, soms kunnen hier maar 3 auto’s 
staan omdat ze slecht staan ingeparkeerd. Als de haven makkelijk via een schuine stoeprand 
ingereden kan worden, kunnen hier makkelijk 5 auto's staan. File parkeren wordt in de praktijk toch 
vaak vermeden. 
Antwoord  
Parkeren op het trottoir is iets wat niet mag. We zullen dit ook niet faciliteren door het toepassen van 
een schuine trottoirband o.i.d. Bovendien zal het toepassen van zo’n trottoirband het parkeren ook 
niet veranderen. 
 
Vraag 5  
Bij de woning op de hoek Kanaalstraat-Geldestraat wordt met grote regelmaat met meerdere auto’s, 
aanhanger ed. vanaf de oprit geheel of gedeeltelijk op het aanwezige gazon geparkeerd. Dit is nu ook 
duidelijk zichtbaar aan de sporen op dit gazon. Kan er rekening mee worden gehouden met een 
eventuele voorziening dat dit na de renovatie niet meer kan plaatsvinden. Dit zou zonde zijn van de 
nieuwe inrichting en aanzien van de wijk als dit weer zou plaats vinden. 
Antwoord  
Ja dit is mogelijk en zullen we mee nemen in de aanpassingen.  


